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Uitkomsten commissie Middelen d.d. 10 mei  2010  
 
10-05-01 Opening en mededelingen 

De plv. voorzitter mw. A.M. Valent-Groot opent de vergadering en heet 
iedereen van harte welkom. De voorzitter V.C.M. Stam-de Nijs is afwezig. 
Verder zijn afwezig: ChristenUnie: mw. T. Huijboom-Brouwer, D66: mw. C.A.J. 
van Diemen,  GroenLinks:  dhr. R.H. Schoemaker. Met instemming van de 
commissie neemt dhr. J. Koppelaar namens de PvdA deel aan de vergadering 
in plaats van mw. Valent. 
 

10-05-02 Publieksrondvraag / spreekrecht 
  Wordt geen gebruik van gemaakt. 
 
10-05-03 Vaststelling notulen cie MI d.d. 12 april  2010 

De notulen worden ongewijzigd vastgesteld. 
 
N.a.v.: 
- vraag van Burgerbelang over kapotte voordeur gemeentehuis hoofdingang. 
De burgemeester meldt dat hij dit heeft nagevraagd en dat is gebleken dat een 
onderhoudsman door de deur gegaan is; 
- het Raadsvoorstel herziene verordening commissie bezwaarschriften. Het 
lukte niet om deze op tijd aan te leveren voor de raadsvergadering van 27 april, 
maar het staat nu geagendeerd voor de komende raadsvergadering van 25 
mei. 
 

 
10-05-04 Actieve informatie vanuit het College / Openbare orde en Veiligheid 

De burgemeester heeft de volgende mededelingen: 
De burgemeester meldt dat het weer wat onrustig is op het Raadhuisplein. In 
overleg met de politie is er voor gekozen om de Mobiele Surveillance ook hier te 
laten controleren. De burgemeester hoopt dat deze maatregel effectief is. Deze 
maatregel is voor onbepaalde tijd. 
 
Manifestatie Samen Sterk: is erg goed verlopen, de burgemeester heeft hier veel 
positieve reacties op gekregen. Dank gaat uit naar de organisatoren, vooral naar 
Kees Bogerd, ambtenaar rampenbestrijding, welke de leiding had over dit project.  

 
De burgemeester geeft aan dat de werving begonnen is voor de 2 vacatures bij de 
sector Brandweer en Rampenbestrijding. De functies van Ambtenaar 
rampenbestrijding en ambtenaar openbare orde en veiligheid zijn in elkaar 
geschoven om onderlinge uitwisselbaarheid mogelijk te maken. 

 
Vorige maand heeft de burgemeester mededeling gedaan over de 0.00 uur deur 
dicht beleid voor de horeca in het kader van het alcoholmatigingsbeleid. Het 
nieuwe college van Hoorn heeft besloten het deur dicht beleid op te rekken van 
0.00 uur naar 01.00 uur. Collega gemeenten uit West-Friesland vinden het 
jammer dat de proef niet eerst is afgemaakt. De 1e resultaten zijn positief. Minder 
vandalisme en minder ongeregeldheden. 
Morgen zal de burgemeester een voorstel doen in het college om Hoorn in deze 
te volgen, vanuit de gedachte “gelijke monniken gelijke kappen” voor de horeca. 
De burgemeester wil dit dan wel op een zo kort mogelijke termijn in laten gaan. Er 
zal nog wel een raadsbesluit moeten worden genomen. Na een inventarisatie 
binnen de commissie blijkt de commissie dit voornemen van de burgemeester 
unaniem te steunen.  
PvdA: vinden het schandalig dat een gemeente zich zo kan terugtrekken. 
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H.O.P. : vinden het wel interessant om te kijken of de resultaten naar beneden 
gaan door het wijzigen van het deur dicht beleid van 0.00 uur naar 01.00 uur. De 
burgemeester zal dit meenemen (actie: burgemeester).  

 
10-05-05 Raadsvoorstel inzake Begroting 2011 en raadsvoorstel rekening 2009 

Veiligheidsregio NHN. 
Na vaststelling van het raadsvoorstel in het college is er nog nader overleg 
geweest tussen de gemeenten Alkmaar, Den Helder en Heerhugowaard. Dit heeft 
geleidt tot het aanpassen van het dictum van het ontwerp-raadsbesluit m.b.t. de 
begroting 2011 van de Veiligheidsregio. Het ontwerp-besluit komt als volgt te 
luiden: in te stemmen met de begroting 2011 van de Veiligheidsregio Noord-
Holland Noord, met uitzondering van de compensatie van 1,8% indexatiegat. Het 
raadsvoorstel dat naar de raad gaat zal hierop aangepast worden.  

  
                        1e termijn commissie 
 

H.O.P. Hoe kan het dat de Meldkamer en GHOR weer een overschrijding van € 
30.000 hebben, ze zijn juist samengevoegd om efficiënter te kunnen werken? 
Extra inkomsten van de GHOR worden weer uitgegeven. Waaraan? 
Zou graag willen zien dat we op de lijn van 2010 door blijven gaan. Waarom eerst 
met een verhoging komen en later een bezuiniging doorvoeren. 
 
GroenLinks: graag toelichting op punt reserves. 

 
D66: Rekening akkoord. Met betrekking tot begroting: de 100.000 euro die retour  
komt is dat structureel? Wat zijn de effecten van de Wet op de Veiligheidsregio’s.  

 
VVD: knelpuntenanalyse Brandweer, wanneer komt die? 
Begroting: eerst indexeren en daarna bezuinigen, dat is tegenstrijdig. Waarom 
opplussen formatieplaatsen  in de bedrijfsvoering? 

 
TROTS: bestaat er ook een verklarende woordenlijst voor alle gebruikte  
afkortingen?  Wat houdt een knelpuntenanalyse precies in? 

 
PvdA: zelfde vraag als H.O.P. m.b.t. Meldkamer en de GHOR. Wordt 
ambulancepersoneel ook getraind tegen geweldsuitingen. 

 
VSP: n.a.v. blz.8 Begroting, punt 6.:  “medio april zullen de gemeenten schriftelijk 
worden geïnformeerd”; hier nog niets over gehoord. 

 
ChristenUnie: Is er al iets bekend over uitkomsten onderzoek opkomsttijden?  
N.a.v. begroting, pagina 4, onder 5: doen we mee aan het Reanimatie Oproep 
Netwerk? 

 
CDA: voorstel 5 tot 10 procent bezuinigen. Worden scenario’s aan de raden  
van de deelnemende gemeenten aan de gemeenschappelijke regeling 
voorgelegd?  

 
Burgerbelang: De € 150.000 over van 2009 waar gaat dat aan besteed worden? 
Vinden de indexatie erg hoog. 

 
Beantwoording door de burgemeester:  

- Er is een nieuwe Wet op de Veiligheidsregio en die bundelt een aantal oude 
wetten. Nu efficiënter en beter op te sturen. Komt nog Koninklijk Besluit voor de 
technische aspecten. Zit discussiepunt in over aanrijtijden om die te differentiëren. 
Bijvoorbeeld voor nieuwbouw 12 minuten in plaats van 8 minuten. Zolang pakket 
aan maatregelen niet helder is moeilijk om duidelijk beeld te krijgen. 
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- Het bleek dat de aanrijtijden niet overal hetzelfde gemeten werden. Er worden 
verschillende normen gehanteerd. Daarom een knelpuntenanalyse gestart en dan 
zal er specifiek naar de aanrijtijden gekeken worden. Verwachten is dat dit rond 
de zomer bekend is, dan is duidelijk waar we actie op moeten ondernemen. 

- De structurele overschrijding bij Meldkamer en GHOR zal de burgemeester aan 
de orde stellen in het bestuur van de Veiligheidsregio (actie: burgemeester); 

- De burgemeester geeft aan het eens te zijn met het feit dat het een duidelijk 
leesbaar stuk moet zijn zonder al te veel afkortingen. 

- Voor wat betreft €100.000 retour, dat is met name voor diensten die wij voor de 
regio uitvoeren. Voorbeelden  hiervan zijn de duikploeg en de hoogwerker. Deze 
komen terug in de algemene lasten van onze brandweer.  

- Evaluatie m.b.t. infrastructuur Westtangent; nog iets te kort om daar een oordeel 
over te vellen. Zijn erg benieuwd naar de resultaten.  

- Extra training op ambulancepersoneel tegen geweldsuitingen. De burgemeester 
gaat ervan uit dat dit het geval is.  

- AED apparaten. De burgemeester vindt dat hier een substantiële bijdrage van de 
ziektekostenverzekeraars bij moet zitten, maar ziektekostenverzekeraars willen 
hier niet in meegaan. Vorig jaar heeft de burgemeester brieven verstuurd naar 
verenigingen en bedrijven met de vraag of ze dit apparaat willen aanschaffen. 
Hieraan is door diverse bedrijven en instellingen gevolg aan gegeven. 

- Opdracht om 5 á 10 procent te bezuinigen. Dit neergelegd bij de directie. 
Gevraagd is om zo breed mogelijk te kijken naar bezuinigingsopties. 

- blz.8 Begroting, punt 6:  “medio april zullen de gemeenten schriftelijk worden 
geïnformeerd”. Heeft burgemeester ook nog niet gezien. Zal het aankaarten bij de 
Veiligheidsregio (actie: burgemeester). 

- bijdrage per inwoner aanvankelijk 11,87 in 2011. Door het laten vervallen van de 
compensatie 1,8% indexatiegat wordt de bijdrage per inwoner 11,72 voor 2011. 
De begroting 2011 van de Veiligheidsregio is zo vroeg op verzoek van de 
gemeenten om deze tijdig te kunnen verwerken in de gemeentelijke begroting 
2011. 
 
Advies commissie: 

- Jaarrekening 2009 van de Veiligheidsregio kan wat de commissie betreft 
behandeld worden als akkoordstuk in de raadsvergadering van 25 mei a.s.; 

- Begroting 2011 van de Veiligheidsregio kan wat de commissie betreft behandeld 
worden als bespreekstuk in de raadsvergadering van 25 mei a.s.; 

 
 
10-05-06 Op verzoek van de VVD geagendeerd: Besluit personeel veiligheidsregio’s 

en andere brandweerontwikkelingen. 
De heer Harren (VVD) geeft aan dat er nog geen dekking is voor dit verhaal en hij 
mist de integrale afweging en wil graag horen hoe we dit gaan aanpakken. Wat 
zijn de kosten voor Heerhugowaard. 
De burgemeester geeft aan dat je veiligheid kunt bevorderen maar niet 
garanderen. Er wordt te vaak naar de overheid gewezen, maar als burger heb je 
zelf ook verantwoordelijkheid.  
De heer Harren vraagt zich af of de dingen die we doen wettelijk verplicht zijn of 
hebben we daar nog keuzes in? 
De burgemeester antwoordt dat er bij bepaalde punten keuzemogelijkheden zijn, 
maar veel dingen staan al vast.  
 
De heer Harren geeft aan dat zijn vragen naar genoegen zijn beantwoord. 

 
10-05-07 Rondvraag en sluiting 

Burgerbelang: in de laatste managementletter van de accountant staat dat De  
Draai geen sluitende exploitatie meer heeft. Het is vraagsteller bekend dat 
wethouder De Boer morgen een toelichting in de commissie Stadsontwikkeling 
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geeft,  maar z.i. zal dit toch in de raad aan de orde moeten komen. 
Wethouder Dickhoff geeft aan dat morgen de stand van zaken besproken zal 
worden in de commissie Stadsontwikkeling. De exploitatie-opzet is aangepast, 
zodat binnen de door de Raad gestelde kaders wordt gebleven. Er is dus geen 
nieuw raadsbesluit nodig. 

 
Evaluatie Hartje Winter: 
H.O.P. In de evaluatie staat vermeld: Bezoekersaantal was minder dan het 
voorgaande jaar, dit zou mede kunnen komen door het ontbreken van een 
horecavoorziening. De burgemeester denkt niet echt dat het door het ontbreken 
van een horecavoorziening komt, maar meer door het  slechte weer en omdat er 
meer activiteiten op de baan georganiseerd werden waar de baan voor 
vrijgemaakt moest worden. De burgemeester geeft aan dat ook bij de komende 
versie er waarschijnlijk geen horecatent zal komen, eerst basis voorziening, het 
schaatsen, op orde en als er geld over is dan kan er eventueel een tent komen. 
H.O.P. Algemene kosten begroot 8.000 maar uitgegeven 14.000 euro, daar staat 
geen verklaring bij. Graag uitleg over overschrijding. Deze vraag zal schriftelijk 
beantwoord worden (actie: burgemeester).  
 
De voorzitter sluit de vergadering om 21.34 uur.  
 
Met vriendelijke groet, 
J.M. Hoogland, raadsgriffier 
13 05 2010 
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